
Interpellation

Införskaffandet av el-bilar.

1/11-17

Mora kommun har nu införskaffat 2 st el-bilar, vilket är väldigt bra. Dock
finns där frågor som behöver ställas.

1. På vilket sätt har Mora kommun köpt in dessa bilar? Leasat, Köpt,
Hyrt eller Leasat. Eller finns där någon annan finansieringsform?

2. Hur kom man fram till det finansieringsvalet som svaret i punkt 1 
ger.

3. Totalkostnaden för det här projektet inklusive laddare?
4. Vad ska man använda dessa el-bilar till?

David Örnberg
Moravänstern, Vänsterpartiet i Mora


